

الشركة الوطنية للإجارة القابضة NATIONAL LEASING HOLDING CO



Tel. +974 4410 0400 Fax +974 4444 4132 P.O.Box 24141 Doha.Qatar Email info@alijarah.com Web www.alijarah.com

Subject: EGM Aagenda of Alijarah Holding

الموضوع: بنود جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية

The Board of Directors is authorized to do the following:

<u>First</u>: To approve the extension of the company's term for twenty-five (25) years, starting from the date of expiry of the current term in August 2028 until August 2053, including amending the Articles of Association, and completing all the necessary procedures for this with the competent official authorities.

Second: Approval to amend the company's articles of association in accordance with the Corporate Governance System for Companies and Legal Entities Listed on the Main Market issued by the Board of Directors of the Qatar Financial Markets Authority Resolution No. (5) of 2025 (for Article No. 4-24-25-27-30-33-34-80-81-88-89-90).

Third: Authorizing the Chairman of the Board of Directors or his designee to coordinate with the regulatory authorities (QFMA–MOCI and QSE) to implement the amendments and to adopt the final version of the Articles of Association after the amendment.

Fourth: Approving the authorization of the Chairman of the Board, or his delegates, to sign the documents and applications required to implement the resolutions of the EGM submit them to the official authorities and receive the certified copies of the amended Articles of Association.

تفويض مجلس الإدارة بالأتى:

أولاً: الموافقة على تمديد مدة الشركة لمدة خمساً وعشرين (25) سنة أخرى تبدأ من تاريخ خمساً وعشرين (25) سنة أخسطس 2028م الى انتهاء المدة الحالية في أغسطس 2053م الى أغسطس 2053، بما في ذلك تعديل النظام الأساسي، واستكمال كافية الإجسراءات اللازمية ليذلك ليدى الجهات الرسمية المختصة.

فانياً: الموافقة على تعديل النظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع نظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية الصادر بقرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (5) لسنة 2025 (للمادة رقم 4-24-25-27-30-38-88-80).

فالثان تضويض رئيس مجلس الإدارة أو من يفوضه بالتنسيق مع الجهات الرقابية (هيئة قطر للأسواق الماليسة - وزارة التجارة والصناعة - بورصة قطر) لتنفيذ التعديلات والاضافات واعتماد الصيغة النهائية للنظام الأساسي بعد التعديل.

رابع]: الموافق على تضويض رئيس مجلس الإدارة أو من يفوضه بالتوقيع على المستندات والطلبات اللازمة لتنفيذ قسرارات الجمعية العامة غيسر العادية، وتقديمها للجهات الرسمية، واستلام النسخ المعتمدة من النظام الأساسي بعد التعديل.

Cc: Qatar Financial Markets Authority

نسخم: هيئم قطر للأسواق الماليم

